

1 April 2021  
2021年4月1日

Dear Valued Customer :

尊敬的客戶 :

**【Good Friday, Easter and Ching Ming Holiday】Trading Schedules**

**【耶穌受難日、復活節及清明節假期】證券交易時間調整通知**

Thank you for your support to PC Securities !

感謝閣下一直以來對寶鉅證券的支持！

Please be informed that the arrangement of the trading schedules on the Good Friday, Easter and Ching Ming Holiday are as the following tables:

茲通知耶穌受難日、復活節及清明節假期交易時間將作以下特別安排：

Date 日期	NYSE 紐約證券交易所	NASDAQ 斯達克 股票交易所	Hong Kong Market 港股	Northbound 滬港通及深港通
2/4/2021 Friday 週五	Closing 全日休市	Closing 全日休市	Closing 全日休市	Closing 全日休市
5/4/2021 Monday 週一	Opening 開市	Opening 開市	Closing 全日休市	Closing 全日休市
6/4/2021 Tuesday 週二	Opening 開市	Opening 開市	Closing 全日休市	Closing 全日休市

\* The above time is indicated local time.

\*\* This table only serves as a brief reference. Any temporary changes on the holiday trading hours would be subject to the Exchanger's announcement.

\* 以上時間均為當地時間。

\*\* 此表格只作為一般參考用途，相關內容與更改皆以交易所官方內容為準。

Should there be any inquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline at (852) 3950 3288.

如有任何查詢，歡迎致電寶鉅證券客戶服務部：(852) 3950 3288。

PC Securities Limited  
寶鉅證券有限公司